

名字

NAME

電子信箱

E-MAIL

電話

TELEPHONE

地址

ADDRESS.

☐我想更加認識耶穌

Tell me more about Jesus

☐我想受洗

Tell me more about Baptism

☐我想更加參與教會服事:

I like to be more involved at EFCBC:

☐主日禮拜

Sunday Service

☐小組生活

Small Group

☐屬靈成長

Discipleship

☐福音事工

Outreach

☐其他

Other

如何認識我們的?

How did you learn about us?



報告事項 Announcements

- 農曆新春即將來臨，以勒台福基督教會謹此恭祝大家：新春豪福、恩上加恩、力上加力！
As Lunar New Year is approaching, EFCBC would like to wish every one A Blessed New Year. May God's Grace and Strength lavish upon you.
- 感謝主·張學平傳道與師母於 1 月 28 日平安從新加坡來到 Baltimore。Praise the Lord, Minister and Mrs. Chong had arrived to Baltimore safely on 1/28 from Singapore.
- 2 月 16 日下午 2:00·教會將在 University Baptist Church 有洗禮特別崇拜·歡迎大家一同參加！若您有興趣受洗或想更加了解·請與張學平傳道或任何一位教會執事聯繫。
Our church will be hosting a baptismal service at University Baptist Church on 2/16 2:00PM. Everyone is invited to join! If you would like to know more about baptism, please contact Minister Chong or any of the deacons.
University Baptist Church
3501 North Charles Street, Baltimore, MD 21218
- 2 月 17 日主日崇拜後教會將舉行會員大會報告 2019 年度預算·會後將投票確認年度預算。由於 David 弟兄因個人因素請辭·執事會也邀請 Jinny 姐妹出任財務執事·會後也將投票確認執事異動。
EFCBC will hold all members meeting on 2/17 after the Sunday worship. We will present the 2019 church budget to the congregation and have members voting to confirm the budget. We will also vote to confirm the new financial deacon. Sister Jinny will take over the responsibility.
- 關懷代禱 Prayer Requests :
 - 教會的異象、合一、聖潔、福音、門訓、小組、建堂。
Please pray for church vision, unity, holiness, evangelism, discipleship, small group, church building.
 - 教會弟兄姊妹的屬靈成長、學業、尋找工作、身體健康代禱：蘇伯伯、蘇伯母、Amy 姊、吳醫師、鄭伯伯。
Please pray for each brothers and sisters' spiritual maturity, academic, career, and health recovery.
 - 請為出國肢體的旅途來回平安代禱。
Please pray for church members travel safety.
 - 請為 2/16 準備受洗的弟兄姊妹代禱：文菁姊妹、安洋姊妹、向逸飛弟兄
Please pray for brothers and sisters who are getting baptized in February 2019: Sister Wendy, Sister An Yang, Brother Xian Yifei.

週間聚會 Weekly Meetings

時間 Time	聚會 Meeting	地點 Location	連絡人 Contact
02/06 20:00	禱告會	Skype	黃蕙蕙 Kimberly
02/08 19:30	Cockysville 查經班	周育亨 家	周育亨 Harry
02/08 20:00	Columbia 查經班	操禮義 家	操禮義 Li-l
02/15 20:00	The Millennials	吳東聲 家	操樂恩 Matt
03/02 10:00	成長團契 Growth Fellowship	沈宗熙 家	陳貞君 Jen
02/10 10:00	成人主日學	教會	吳祥恩 Hsiang-En
02/16 16:00	家庭小組	吳東聲 家	吳東聲 Tony

傳報喜訊·腳蹤佳美 SHARING THE GOOD NEWS, TREADING ON LOVELY FOOTPRINTS



Hollifield Station Elementary School 8701 Stonehouse Dr, Ellicott City 21043 | www.efcbc.org

教會傳道	張學平 Hock Phin Chong	主日崇拜	主日 11:00 – 12:15
Church Minister	efcbcchurch@gmail.com	Sunday Worship	
成人主日學		兒童主日學	主日 11:30 – 12:15
Sunday School	主日 10:00 – 10:55	Kids' Church	

主日崇拜程序		主後 2019/02/03
序 樂	Prelude	李玫琴 姊妹
宣 召	Call to Worship	伊振華 弟兄
詩歌讚美	Singspiration*	周育亨 弟兄
禱 告	Prayer	伊振華 弟兄
奉 獻	Tithe & Offering	陳玉花 姊妹
聖 經	Scripture Reading** 哥林多前書 1 Corinthians 9:23-27	伊振華 弟兄
證 道	Message 成為福音使者的一年 The Year of becoming The Gospel Ambassador	唐天健 傳道
歡迎報告	Announcement	伊振華 弟兄
三 一 頌	Doxology*	
祝 禱	Benediction*	唐天健 傳道
殿 樂	Postlude	李玫琴 姊妹

*請會眾起立 Please Rise

**兒童、青少年參加主日學 Children and Youth Leave for Sunday School

週別	講 員 Speaker	司 會 Moderator	領 詩 Worship	司 琴 Pianist	翻 譯 Translator	招 待 Usher	服事小組 Serve
02/03	唐天健 傳道	伊振華 Sam	周育亨 Harry	李玫琴 Maggie	吳東聲 Tony	陳玉花 Yu-Hua	COCKEYSVILLE
02/10	張學平 傳道	李俊庭 David	Shu-Hui & Hsiang-En	李玫琴 Maggie	操樂恩 Matt	許如娟 Julia	COCKEYSVILLE
02/17	Ben Regensburg	操禮義 Li-l	Jen & Chung-Sea	李玫琴 Maggie	周育亨 Harry	陳 雪 Xue	COCKEYSVILLE

本周背誦經文 Scripture Memory

路加福音 Luke 6:46

你們為甚麼稱呼我主阿·主阿·卻不遵我的話行呢？

“Why do you call me, ‘Lord, Lord,’ and do not do what I say?”

默想散文 Meditation 【荒漠甘泉 – 考門夫人】

『我為你們起的憤恨·原是神那樣的憤恨。』

〔 聖經哥林多後書 2 Corinthians 11:2 〕

一個善奏古琴的琴師·何等寵愛他的古琴呢！他把它懷抱在胸中·撫它·親它·偎它！他和它相依為命。可是·你看他怎樣調整弦音。他把它緊緊握住·用力地在弦上撥一下；弦立刻震顫·好似驚痛之下的戰慄；他側耳細聽·覺得弦音粗浮·還未準確。於是他把弦絞緊；彈撥再三·直等到它能發出柔和準確的聲音來。他臉上才露出笑容·點頭滿意。

親愛的·其實神也是如此對待你。祂愛你遠勝琴師愛琴·祂發現你的聲音不和諧。祂把你緊緊抓住·用力撥你的心弦；祂側耳細聽·豈知你所發的聲音仍是咒詛和怨言；祂只得絞緊你的心弦·再撥·再彈·直等到你的聲音是讚美·感謝·和「不要成就我的意思·只要成就你的意思」（ 聖經路加福音廿二章 42 節 ）—— 神所最喜聽的音樂。—— 選

How an old harper dotes on his harp! How he fondles and caresses it, as a child resting on his bosom! His life is bound up in it. But, see him tuning it. He grasps it firmly, strikes a chord with a sharp, quick blow; and while it quivers as if in pain, he leans over intently to catch the first note that rises. The note, as he feared, is false and harsh. He strains the chord with the torturing thumb-screw; and though it seems ready to snap with the tension, he strikes it again, bending down to listen softly as before, till at length you see a smile on his face as the first true tone trembles upward.

So it may be that God is dealing with you. Loving you better than any harper loves his harp, He finds you a mass of jarring discords. He wrings your heartstrings with some torturing anguish; He bends over you tenderly, striking and listening; and, hearing only a harsh murmur, strikes you again, while His heart bleeds for you, anxiously waiting for that strain--"Not my will, but thine be done" -- which is melody sweet to His ear as angels' songs. Nor will He cease to strike until your chastened soul shall blend with all the pure and infinite harmonies of His own being.--Selected

本周讀經進度 Bible Reading Calendar

□ 詩篇 Psalm 18:30-50

□ 馬太福音 Matthew 24:1-28

□ 詩篇 Psalm 19

□ 馬太福音 Matthew 24:29-51

□ 詩篇 Psalm 20-21

□ 馬太福音 Matthew 25:1-30

□ 詩篇 Psalm 22

□ 馬太福音 Matthew 25:31-26:2

□ 詩篇 Psalm 23-24

□ 馬太福音 Matthew 26:3-30

□ 詩篇 Psalm 25

□ 馬太福音 Matthew 26:31-57

□ 詩篇 Psalm 26-27

□ 馬太福音 Matthew 26:58-75



請為我禱告：
PRAY FOR ME: